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 مشکلات پلی اکریل نباید با صنعت نساجی گره بخوردتخریب سالانه حدود یک درصد از اراضی کشور!کشت گلخانه ای راهکاری مهم در زمان کم آبی است

نایب رئیس کارگروه کشــاورزی مجمع بسیجیان اســتان اصفهان گفت: هر 
چه کشت محصولات سبزی و صیفی بیشتر به گلخانه ها برود، در مصرف آب 
صرفه جویی بیشتری شده  است. محمد نصر اصفهانی، در دومین اجلاس عمومی 
مجمع بسیجیان استان اصفهان با بیان اینکه اساس کشاورزی آب است و این مهم 
بر هیچ کس پوشیده نیست، اظهار داشت: سرمایه مشکل اساسی بخش کشاورزی 
است و نداشتن سرمایه گذار تهدیدی بزرگ است. وی افزود: به عنوان سه راه برای 
مقابله با کم آبی در بخش کشاورزی می توان به کاهش سطح کشت، کشاورزی 

فراسرزمینی و کشت گلخانه ای اشاره کرد که باید در کنار هم پیگیری شود.

معاون حفاظت و امور اراضی اداره کل »منابع طبیعی« استان اصفهان گفت: 100 
میلیون هکتار از اراضی کشور در معرض بیابانی شدن بوده و 2.1 درصد مناطق 
خشک جهان نیز در ایران واقع است و سالانه حدود 1 درصد از اراضی کشور در 

معرض تخریب و بیابانی شدن قراردارند.
در کارگاه »آموزش قوانین و مقررات منابع طبیعی و محیط  زیســت مرتبط با 
حوزه معادن و صنایع معدنی« که به همت کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق 
بازرگانی اصفهان برگزار شد، بر قرار داشتن سالانه حدود 1 درصد از اراضی کشور 

در معرض تخریب و بیابانی شدن تأکید شد.

مشاور وزیر صنعت، معدن و تجارت درامور صنایع نساجی گفت: شرکت پلی اکریل 
و معیشت دو هزار و 500 نفر ازکارگرانش برای این وزارتخانه مهم است و مشکلات 
آن نباید با صنعت نساجی گره بخورد. گلنار نصراللهی، درآیین افتتاح دوازدهمین 
نمایشگاه بین المللی صنعت نساجی در اصفهان افزود: پلی اکریل بیشتر درمراحل 
خصوصی سازی دچار مشکل شد؛ اما با توجه به اهمیت، اشتغال زایی و منحصر به 
 فردبودن برخی محصولات تولیدی آن درکشور، با کمک مسئولان استانی، پیگیررفع 
مشکلاتش هستیم. نصراللهی با بیان اینکه صنعت نساجی کشور توجیه اقتصادی 

دارد، افزود:  عده ای می کوشند نداشتن توجیه اقتصادی آن را به دیگران القا کنند.

 ستاره های حلبی بر قلب هتل های اصفهان!
نخستین نشست تخصصی طراحی هتل ها 
با هدف بهره گیری از دانــش معماری در 
جهــت ارتقــای طراحــی هتل هــا و بــا حضور 
صاحب نظران، فعالان و سرمایه گذران گردشگری و 

هتل داری برگزار شد.
در این نشســت شــهردار اصفهان گفت: صنعت 
گردشــگری با فرهنگ، جامعه و اقتصاد در ارتباط 
است و باید تعامل و  تعادلی بین این بخش ها ایجاد 

کنیم.
قدرت اله نوروزی، با اشــاره به تمرکز بیشــترین 
جمعیــت اصفهان در بافت فرســوده این شــهر 
تصریح کرد: دولت برای بازآفرینی و مقاوم ســازی 
بافت های فرسوده بســیار مصمم است و ما نیز در 
بدنه شــهرداری برای این موضــوع به طور جدی 

برنامه ریزی کرده ایم.
مدیــرکل میــراث فرهنگــی، صنایع دســتی و 
گردشگری استان اصفهان نیز با اشاره به ظرفیت 
مراکز اقامتی و هتل ها گفت: در استان باید در برنامه 
ششم به چهار برابر برسد و به 80 هزار نفر افزایش 

پیدا کند.
فریدون الهیاری خاطرنشــان کرد: همان قدر که 

گردشگری در توسعه اقتصاد اهمیت دارد، درکنار 
آن صنایع دســتی و معماری نیــز می تواند نقش 

به سزایی در این زمینه ایفا کند.
وی افــزود: با وجود رشــد پنــج برابری شــمار 
گردشــگران در اســتان اصفهان، هنوز در زمینه 
رشــد مراکز اقامتی و هتل ها به پیشــرفت زیادی 

نرسیده ایم و این موضوع در شأن اصفهان نیست.
مدیــرکل میــراث فرهنگــی، صنایع دســتی و 
گردشگری استان اصفهان تصریح کرد: در ساخت 
هتل های جدیــد باید به هویت ایرانی، اســلامی 
اهمیت داده شود تا در آینده به عنوان برندی برای 

گردشگری کشور مطمح نظر قرار بگیرد.
الهیاری ادامه داد: گردشــگری به عنــوان یکی از 
محورهای اصلی توســعه و پیشرفت این استان در 

نظر گرفته شده است.
با توجــه بــه اینکــه درحال حاضــر 330 طرح 
گردشگری در استان اصفهان در حال اجراست، 89 

طرح آن مربوط به ساخت »هتل« است.
بنابر اعلام مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری استان اصفهان، تا پایان امسال نیز 53 
واحد اقامتی جدید به شمار واحدهای اقامتی این 

استان افزوده خواهد شد.
وی تعداد تخت های اقامتی استان اصفهان را 20 

هزار تخت دانست واظهار داشــت: بر این اساس، 
هفت هزار تخت اقامتی نیز تا پایان امسال به شمار 
آن ها افزوده خواهد شد و تعداد واحدهای اقامتی 
این استان از ســال 92 تاکنون از 55 به 155 باب 

افزایش یافته است.
به گفته مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری استان اصفهان، تا پایان امسال نیز 53 
واحد اقامتی جدید به شمار واحدهای اقامتی استان 

افزوده خواهد شد.
دبیر پژوهشــی این نشســت نیز در همین رابطه، 
هدف از برگزاری این رویداد علمی را ارزیابی نحوه 
بهره گیری از دانش معماری برای ارتقای طراحی 
هتل ها، بررســی جایگاه معماری هتل در توسعه 
صنعت گردشگری و کاربرد فناوری معماری در هتل 
برای بهینه سازی انرژی و توجیه اقتصادی برشمرد 
و اظهار داشت: ارائه فرصت های سرمایه گذاری با 
حمایت شهرداری اصفهان برای بخش خصوصی، 
برگزاری نخستین دوره استانداردسازی نیروی کار 
تخصصی هتل و تشــکیل انجمن معماری خلاق، 
شــهر خلاق از دیگر برنامه های این رخداد علمی 
است. سحر موحدی، خاطرنشــان کرد: برای این 
نشست پنج ســخنرانی اصلی و تخصصی در نظر 

گرفته شد.

عضو هیئت علمی پردیس هنرهای زیبای دانشگاه 
تهران نیز در این نشست توجه بیشتر به مدیریت 
مصرف انرژی در هتل ها را خواســتار شد و افزود: 
طراحی هتل ها بایــد به گونه ای باشــد که ضمن 
ایجاد رفاه برای میهمانان بتواند انرژی را به صورت 

صرفه جویانه مصرف کند.
پروفســور محمدتقی رضایی حریری، خاطرنشان 
کرد: متأسفانه در کشور ما میزان مصرف انرژی در 
همه اماکن به ویژه هتل ها بســیار بالاست که باید 
برای آن به طور جدی چاره اندیشی کرد و حداقل 
در طراحی هتل های جدید از استانداردهای لازم 

بهره برد.

عضو هیئت علمی دانشگاه شــهید بهشتی نیز به 
عنوان یکی دیگر از سخنرانان این نشست بیان کرد: 
هتل تنها مکان خوابیدن و استقرار میهمانان نیست؛ 
بلکه باید به آن به عنوان یک مکان خاطره انگیز برای 

مسافران نگاه کرد.
فرهاد احمدی افزود: متأسفانه پس از انقلاب، هتل 
مناسب از لحاظ زیبایی و معماری فاخر و چشم نواز 
در کشور ساخته نشده اســت و همه هتل های با 
ارزش هماننــد »هتل عباســی« اصفهان پیش از 
انقلاب ساخته شــدند. وی تأکید کرد: در ساخت 
هتل ها، طراحی و نورپردازی از المان های مهم به 

شمار می آیند.

نشست تخصصی طراحی »هتل ها« در اصفهان برگزار شد:

شهردار اصفهان:
نگذاریم »تخریب« اصفهان ادامه 

پیدا کند

شهردار اصفهان در پاسخ به انتقادهایی که از جانب 
معماران و شهرسازان در حاشیه نشست تخصصی 
معماری هتل ها عنوان شده بود، گفت: بسیاری از 
این اشتباهات در دوره های گذشته اتفاق افتاده 
اســت؛ اما نباید بگذاریم تخریب اصفهان ادامه 

پیدا کند.
قدرت اله نوروزی، در نشست تخصصی معماری 
هتل ها، اظهار کرد: اصفهان باید به امر هتل سازی 
در بافت فرسوده توجه بیشــتری داشته باشد؛ 
به ویژه که شــهر اصفهان دارای بیشترین بافت 
فرسوده است.وی ادامه داد: بیشترین جمعیت 
در بافت فرســوده اصفهان متمرکز شــده اند. 
اگــر می خواهیم مردم زندگی مرفهی داشــته 
باشند، راه این اســت که به بافت فرسوده توجه 
بیشتری داشته باشیم و برای این موضوع از بخش 
خصوصی برای رفع مشــکلات کمک بگیریم.

شــهردار اصفهان گفت: دولت برای بازآفرینی 
و مقاوم سازی بافت های فرسوده مصمم است. 
شهرداری و استانداری اصفهان مأموریت پیدا 
کرده اند همه تلاش خود را در این خصوص به کار 
گیرند.نوروزی ادامه داد: مثلث دولت، شهرداری 
به عنوان نهادی عمومی و بخش خصوصی باید 
برای رفع مشکلات دســت در دست یکدیگر 
بدهند. بسیاری از مشکلات در دوره های گذشته 
اتفاق افتاده، اما نباید بگذاریم تخریب اصفهان 
ادامه پیدا کند.ویگفتکرد: صنعت گردشگری با 
فرهنگ، جامعه و اقتصاد مرتبط است. باید تعامل 

و  تعادلی بین این بخش ها ایجاد کنیم.

گزارش نشست

دریا قدرتی پور / گروه اصفهان
power fullsea@gmail.com
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آگهی دعوت مجمع عمومی عادی

شرکت خدماتی شهرک صنعتی منتظریه به شماره ثبت 3878
بدینوسیله اعلام می گردد دعوت مجمع عمومی عادی شرکت خدماتی شهرک صنعتی منتظریه به 
شماره ثبت 3878 در تاریخ 1396/12/7 ساعت 14 الی 16 در مکان: جاده نجف آباد، ویلاشهر، شهرک 

صنعتی منتظریه ساختمان شرکت خدماتی برگزار می گردد. 
دستور جلسه و موضوعات قابل ارائه: 

1- رسیدگی و اتخاذ تصمیم نسبت به بودجه سال 97 طبق ماده 12 اساسنامه 
2- بررسی و اتخاذ تصمیم نسبت به کلیه اموری که طبق ماده 16 اساسنامه بر عهده مجمع عمومی است. 

مدیر عامل – علیرضا ایران نژاد 

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده و مجمع عمومی فوق العاده 

شرکت بسترسازان اصفهان سهامی خاص به شماره ثبت 44354 و شناسه ملی 10260622525
بدینوسیله از کلیه صاحبان سهام شرکت بستر سازان اصفهان سهامی خاص دعوت می شود که در جلسه 
مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده و مجمع عمومی فوق العاده که به ترتیب در ساعت 8 و 10 صبح مورخ 
1396/12/12 در محل اصفهان، خیابان بزرگمهر، خیابان مفتح ،نبش بن بست آزادی، ساختمان یکتا ،طبقه 

چهارم برگزار می گردد حضور به هم رسانید. 
دستور جلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده ساعت 8 صبح :

انتخاب مدیران ، بازرسان ، روزنامه 
دستور جلسه مجمع عمومی فوق العاده ساعت 10 صبح :

هیئت مدیره تغییر مرکز اصلی شرکت و اصلاح ماده مربوطه در اساسنامه 

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی )به طور فوق العاده ( نوبت دوم 

بدینوسیله به اطلاع کلیه سهامداران محترم شرکت شاهین کاران پایدار )سهامی خاص( به شماره ثبت 16083 اصفهان می رساند 
به دلیل به حد نصاب نرسیدن جلسه مجمع عمومی عادی نوبت اول جلسه مجمع عمومی عادی )به طور فوق العاده( نوبت دوم 
شرکت در ساعت 10 صبح روز پنجشنبه مورخ 96/12/10 در محل شرکت واقع در شاهین شهر، بلوار طالقانی ، نبش خیابان شهید 

رجایی تشکیل می گردد لذا از کلیه سهامداران محترم جهت حضور در جلسه مذکور دعوت به عمل می آید. 
دستور جلسه:

1- استماع گزارش هیئت مدیره و بازرس شرکت 
2- انتخاب بازرس قانونی اصلی و علی البدل برای مدت یک سال 

3- تصویب تراز مالی سال های 92 لغایت 95
4- انتخاب روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی های شرکت 

هیئت مدیره شرکت شاهین کاران پایدار 5- سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عمومی عادی باشد. 

تجهیزاتی که منتظر »بودجه« هستند
بلندترین نردبان »آتش نشانی« اصفهان در 

گمرک گیر کرده است
مدیرعامل ســازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی شهرداری 
اصفهان گفت: درحــال خرید نردبان 54 متــری بازو مفصلی 
هســتیم که در گمرک قرار دارد و 25 درصد از هزینه آن باقی 

مانده است.بهزاد بزرگزاد که با فارس سخن می گفت، درخصوص 
بودجه سازمان آتش نشانی اصفهان برای سال 97 اظهار کرد: اگر 
بودجه ای به آتش نشانی تزریق شــود، درمرحله اول به تکمیل 
ایستگاه های در حال احداث و تکمیل تجهیزات اختصاص پیدا 
می کند.وی افزود: دو ایســتگاه درحال ساخت در سطح شهر 
اصفهان داریم که یکی از آن ها در منطقه عطشاران تکمیل شده 
و نیازمند تجهیزات است. ساختمان های عطشاران بلند بوده و 

به رغم وجود ایستگاهی در نزدیک شهرک سلامت نیاز بود که 
ایستگاه دیگری راه اندازی کنیم.مدیرعامل سازمان آتش نشانی و 
خدمات ایمنی شهرداری اصفهان تصریح کرد: با توجه به جدید 
بودن شورای شهر، جلساتی با این شورا برگزار و نیازها مطرح شد 
و در بودجه 97 متناسب با نیازمندی ها بودجه اختصاص یافته 
است.وی در رابطه با تجهیزات جدید آتش نشانی عنوان کرد: در 
حال خرید نردبان 54 متری بازو مفصلی هستیم که در گمرک 

قرار دارد و 25 درصد از هزینه آن باقی مانده است. این وسیله 
در اصل یک بالابر منحصربه فرد است و برای نخستین بار وارد 

آتش نشانی اصفهان می شود.
بزرگزاد در پایان خاطرنشــان کرد: در حال حاضر، دو نردبان و 
یک بالابر در سازمان آتش نشانی شهرداری اصفهان وجود دارد 
که برای اطفای حریق در ساختمان های بلند مورد استفاده قرار 

می گیرد.

 وضعیت آب اصفهان بحرانی است؛ خط قرمزی 
که تاکنون بی ســابقه بوده. حالا حجم آب سد 
زاینده رود به 129 میلیون مترمکعب رسیده و 
به گفته مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان، با رعایت سیســتم »اکولوژیکی« باید 

به دنبال انتقال آب باشیم.
خشکسالی خیلی وقت است گریبان زاینده رود 
را گرفته و کمبود بارش ها نیــز به این وضعیت 
سرعت بخشیده است تاجایی که میزان ورودی 
کمتر از خروجی اســت و در هیچ سالی میزان 

خروجی به اندازه فعلی نبوده است.
هاشم امینی، در اجلاســیه مجمع اقشار بسیج 
استان اصفهان که با حضور برخی از نمایندگان 
مجلس شورای اســلامی، مدیران و مسئولان 
ارشد اســتانی، فرماندهان و اعضای هیئت های 
اندیشه ورز بسیج در دانشگاه علوم پزشکی برگزار 
شد، در رابطه با این موضوع گفت: امروز دوران 
مدیریت عرضه در دنیا گذر کرده و می توانیم در 
برخی نقاط جغرافیایی به نحوی که به سیستم 
اکولوژیکی ضربه نزند، انتقال آب را داشته باشیم.

وی افزود: کل جمعیت تحت پوشش ما در بخش 
آب بیش از چهارمیلیون نفر و در بخش فاضلاب 

نیز بیش از دومیلیون نفر هستند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
گفت: امروز به فاضــلاب مانند کالایی بی ارزش 
نگاه نمی کنند؛ بلکه آبی است که رنگ آن تغییر 

کرده و باید بتوان آن را مجدد استفاده کرد.
وی عنوان کرد: بیشترین مصرف آب در استان 
برای 56 شهر و 300 روســتا از تصفیه خانه آب 
باباشیخ علی، چاه های فلمن، چاه های متفرقه و 
چاه های اجاره ای است البته چاه های متفرقه و 

اجاره ای در پیک مصرف استفاده می شود.
امینی بیان کرد: حجم آب سد زاینده رود به 129 
میلیون مترمکعب رسیده و میزان ورودی کمتر 
از خروجی است. در هیچ سالی میزان خروجی به 

اندازه فعلی نبوده است!
وی با بیان اینکه در ادبیات جمهوری اســلامی 
موضوع »اقتصاد مقاومتی« مطرح شــد، گفت: 
کارشناســانی را به توکیو فرســتادیم؛ یکی از 
کارشناسان گفت می خواهم سیستمی را طراحی 
کنیم که بتوان فشار محلات و مناطق را داشته 
باشــیم که این الان در مناطق مختلف استان 

طراحی شده و در حال اجراست.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
تصریح کرد: با مدیریت حــوزه مصرف و تقاضا، 
میزان پرت آب به 17 درصد کاهش پیدا کرده 

است.
وی با اشاره به شــرایط ذخیره آبی استان گفت: 
با تغییر رفتارهای خیلی کوچک می توان میزان 
مصرف هر نفر را که الان بیش از 150 مترمکعب 

است، تعدیل کنیم.
امینی گفت: می توانیم از ظرفیت های بســیج 
در بحث آب بســیار کمک بگیریــم. اکنون نیز 
بسیاری از پروژه های آب را »بسیج سازندگی« 

اجرا کرده است.
در این جلســه مهــرداد مرادمنــد، قائم مقام 
جهادکشــاورزی اســتان اصفهان، اظهار کرد: 
مساحت ســطح زیر کشــت اراضی کشاورزی 

استان 568 هزار هکتار است.
وی افزود: اســتان اصفهان 3 درصد مســاحت 
کشــور را دارد، اما 6 درصد تولیدات کشور را به 

خود اختصاص داده است.
قائم مقام جهادکشــاورزی استان اصفهان بیان 
کرد: با توجه به کمبود منابع آب ســعی کردیم 
مجموع تولیدات تابع شــرایط آب نشود که در 
همین راستا استفاده از آب مجازی در دستور کار 

قرار گرفته است.
وی درادامه گفت: کشاورزان به تولید محصولات 
دائمی روی آوردند و عمده مسئولیت و راهبردی 

برعهده کشاورزان بوده است.

مرادمند با اشــاره به اصلاح الگوی کشت عنوان 
کرد: معنی الگوی کشــت، آمایش سرزمین در 
بخش کشاورزی است و بســیار پیچیده است. 
مباحث اقتصادی، زمان کشت، ابزارهای کاشت، 
داشت، برداشت و... باید لحاظ شود که طبیعتاً 
زمان بر اســت. طرح هــای زیربنایــی از دیگر 

راهکارها برای غلبه برکمبود آب بوده است.
وی گفت: باید الگوی کشت برنج با سایر کشت ها 
تغییر کند که در شهرســتان های مختلف روی 

این موضوع کار شده است.
قائم مقام جهادکشاورزی استان اصفهان با تأکید 
بر اینکه باید مصوبات طرح نهُ ماده ای اجرا شود 
تا بتوانیم شاهد احیای آب در حوضه زاینده رود 
باشــیم، گفت: وضع فعلی پیامدهای اقتصادی، 

اجتماعی و زیست محیطی دارد.
وی بیــان کرد: اعمال مدیریــت صحیح آب در 
حوضه، استفاده از آب نامتعارف، انتقال آب بین 
حوضه ای، اعمال سیاســت آب مجازی، رعایت 
قوانین و دســتورالعمل های موجــود از جمله 

راهکارها برای مدیریت وضع موجود است.
مرادمند در پایان اظهار داشــت: حمایت جدی 
از بخش کشــاورزی اســتان در مجامع عالی، 
نهادینه شدن اســتفاده از منابع پیش بینی شده 
برای مقابله و مدیریت بحران ها، فعال ترشــدن 
بیمه، اختصاص حداقل 5 درصــد از اعتبارات 
اســتان برای مدیریت بحران از پیشنهادهایی 

است که در این زمینه وجود دارد.

در  اجلاسیه مجمع اقشار »بسیج«  استان اصفهان عنوان شد:

انتقال آب؛ راه خروج از بحران کم آبی
مریم محسنی / گروه اصفهان
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